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fotogalerie

Kadaňská cesta sv. Martina
Svatý Martin letos sníh nepřivezl, ale tradiční průvod          
s lampiony nechyběl. Dlouhý had dospělých i dětí se 

táhl večerním městem, aby ho Martin na koni dovedl do 
zahrad františkánského kláštera.

Podrobnosti na straně 2.

roura na báSničky

Poesiomat
roura, která přednáší básně a zpívá písně, vyrostla 
na kadaňských hradbách. Poesiomat je zajímavým 
nápadem, který obohatil kadaňský veřejný prostor. 

Prezentuje poesii, která má vazbu ke kadani.
Podrobnosti na straně 5.

Potravinová Sbírka

Vybrala se víc než tuna
Jak úspěšná byla potravinová sbírka v kadani? kolik 
se vybralo potravin a kolik drogerie? a jaké bylo celý 

den stát v supermarketu a přijímat od lidí dary? o tom 
všem koordinátorka sbírky Denisa Svobodová. 

Podrobnosti na straně 4. 

zaPlatíMe o 20 kč víc

Kabelová televize Kadaň byla nucena 
navýšit ceny

S eMoceMi nebo bez nich?

Rozruch kolem stěhování provozoven

Opravené dveře zpět na radnici

záměr města na vybudování domu se 
zvláštním režimem v objektu bývalého 
labyrintu vzbuzuje emoce. oprávněné i 
zbytečné. zkusme si zopakovat fakta.

ve strategii města je záměr na 
vybudování zařízení pro seniory 
vyžadující péči, protože trpí např 
alzheimerovou chorobou, již delší 
dobu. radnice jen čekala na to, až najde 
vhodný objekt pro jeho umístění. Podle 
jejího názoru bývalý labyrint takovým 
objektem je. navíc v tom vidí příležitost 
ke sklidnění sídliště (hluk z restaurací a 
klubů). byl to správný předpoklad? 

na setkání s obyvateli sídliště c byl 
plán na stavbu domu se zvláštním 
režimem prezentován na podzim 2021 i 
na jaře letošního roku. Dá se namítnout, 
že ne každý se může těchto setkání 
účastnit. nemůžete být všude. ovšem 
pokud nám jde o možnost ovlivňovat 
dění v místě, kde žijeme, měli bychom 
se snažit to představitelům města říct. 
Setkání probíhají už řadu let a lidé, kteří 
na ně chodí, vědí, že žádná připomínka 
není shozena ze stolu. ne každý nápad je 
realizován, ale pokaždé je zdůvodněno a 
vyargumentováno proč. 

v objektu labyrintu jsou tři 
provozovny, které se kvůli jeho přeměně 
musejí stěhovat. Je to nepříjemné a 
rozhodně každý chápe a rozumí tomu, 
že se toho obávají nejen majitelé 
obchodů, ale i jejich zákazníci, kteří jsou 
zvyklí jejich služeb využívat. S majiteli 
město jako nový majitel jednalo a 
snažilo se najít cestu, jak jim stěhování 
usnadnit a hlavně - najít nová místa v co 
největší blízkosti stávající provozovny.

nad prohlášením starosty Jana 

losenického, že nová místa jsou 
vzdušnou čarou do padesáti metrů 
od původních se strhla bouřlivá 
debata, kterou korunoval facebookový 
příspěvek tvrdící, že přestěhování 
provozovny o 150 metrů s převýšením 
5 metrů může způsobit některým 
seniorům smrt. bohužel to není vtip.

takže prosím, klid. na mapce jsou 
označena místa, kde jednotlivé obchody 
sídlí a kam je v plánu je přemístit. 
vzdálenosti jsou brány ze serveru Mapy.
cz a jde o vzdálenosti vzdušnou čarou.

v těchto dnech sbírá podpisy další 
petice, která chce zabránit - čemu 
vlastně? Pravděpodobně obojímu. 
Jak vybudování domu se zvláštním 
režimem, tak s tím souvisejícím 
stěhováním provozoven. to je 
samozřejmě naprosto v pořádku. Město 
a lidé na sídlišti budou muset nakonec 
najít společnou řeč.

Plán radnice je zatím ovšem jasný - 
dům se zvláštním režimem vybudovat. 
Má na věc jiný pohled než lidé, kterým 
nápad vadí. Doby, kdy se lidé staří nebo 
hendikepovaní „uklízeli“ do ústavů a 
zařízení daleko od lidí, jsou pryč. a tak 
jde vlastně o střet dvou pohledů na věc. 
Je dobré uprostřed sídliště stavět dům 
pro lidi, kteří potřebují soustavnou péči? 
Jejich blízcí to k nim nebudou mít daleko 
a i oni budou alespoň trochu ve styku      
s okolním světem. to je jeden pohled. 
ten druhý zase říká, že je lepší poskyt-
nout jim prostor mimo obytnou zónu, 
aby měli klid a pohodlí. bylo by dobré 
zkoušet tyto názory sblížit než hledat 
kon-flikty. Je to ta těžší cesta, ale vede    
k cíli..                                                Martin Šíl

Dá se říct, že to bylo očekávané.             
v posledním roce zdražilo úplně vše a 
rostoucí ceny zejména energií zdražují 
následné produkty. Dotklo se to i služeb 
kabelové televize kadaň, která po 
čtyřech letech zvyšuje ceny. „aktuální 
situace související s nárůstem cen 
energií donutila distributory televizních 
programů a dodavatele, a ve svém 
důsledku i nás samotné, zvýšit ceny,“ 
vysvětlil ředitel kabelové televize Michal 
voltr.

zvýšení cen není nijak výrazné - 
všechny služby zdraží o 20 korun 
měsíčně. tedy nabídky televizních 
programů i internetového připojení. 
„ceny nezvyšujeme rádi, držíme se 
toho, že jako společnost stoprocentně 
vlastněná městem bychom měli pro 
své zákazníky být stabilní, předvídatelní 
a především dostupní,“ dodal Michal 
voltr.  „Proto je zvýšení cen opravdu jen 

minimální. tak, aby pokrylo stoupající 
náklady.“

Pokud zákazníci platí služby 
prostřednictvím SiPo, od ledna se au-
tomaticky začne strhávat nová částka. 
Pokud platí trvalým příkazem, je třeba     
k lednu aktualizovat částku. „věřím, že 
toto navýšení lidé pochopí, jedná se 
o reakci na zvyšující se poplatky distri-
butorům televizních programů, jako jsou 
nova tv a PriMa tv,“ podotkl ředitel.

kadaňská kabelovka ale pouze 
nezdražuje. Snaží se i zlepšovat služby. 
Do základní i omezené nabídky přidala 
čtyři programy a zrychlila i optický 
internet na 500 Mb/s. u toho stále 
rozšiřuje počet lokalit, kde je možné 
optickou síť využít. „chtěl bych jménem 
kt kadaň poděkovat našim klientům za 
důvěru a popřát jim krásné a pohodové 
vánoce. těším se na další spolupráci,“ 
zakončil Michal voltr.                      M. Šíl

historické radniční dveře z roku 1713 už 
jsou po restaurování zpět na svém místě.

kromě městského znaku s letopočtem 
na nich vidíme motivy vinné révy, 
chmele a hrušek, tedy komodit, na 
nichž tehdy vedle řemeslných výrobků 
a obchodu stála kadaňská ekonomika. 
co se týče vína, byla to spíše připomínka 
zašlé slávy, neboť kadaňské vinařství 
bylo v úpadku. ovšem pěstování chmele 
a vaření piva zažívalo značný vzestup. a 
též ovocnářství se začalo pozvolna dařit. 
„Je pozoruhodné, že se jeho symbolem 
stala už v roce 1713 hruška, neboť 
pěstování hrušní se ve střední evropě 
výrazně rozšířilo teprve v polovině 18. 
století,“ řekl k hruškám ve výzdobě dveří 
historik Petr hlaváček.                    M. Šíl

Pracovník firmy Ateliéry Bárta z Hořic 
v Podkrkonoší osazují všechny části 
zrestaurovaných dveří na původní místo.
Foto M. Šíl
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Svatý Martin 2022
v podvečer 11. listopadu prošel kadaní tradiční průvod svatého Martina. Připomněl 

příběh vojáka, který se podle legendy rozdělil se žebrákem o svůj plášť a později se 
stal prvním nemučednickým křesťanským světcem.

Příhoda, která dala tradici svatomartinských jízd základ, se stala v roce 335 u jedné 
z městských bran města amiens. za jednoho velmi mrazivého zimního večera se 
tudy Martin na koni vracel do vojenského tábora, když ho u brány oslovil polooděný 
žebrák a prosil o almužnu. Protože Martin u sebe neměl ani peníze, ani jídlo, zprvu 
nevěděl, jak by člověku pomohl. tu ho však napadla spásná myšlenka, a to vzít 
svůj velký důstojnický plášť a rozdělit ho svým mečem napůl. Polovinu pak hodil 
žebrákovi třesoucímu se zimou, aby se zahřál. legenda dále praví, že Martin spatřil 
příští noc Ježíše, který byl oděn půlkou pláště a slyšel, jak Ježíš andělům říká: „tímto 
pláštěm mě oděl Martin, který je teprve na cestě ke křtu.“ Scéna dělení pláště patřila 
po celá staletí k nejznámějším a nejoblíbenějším světeckým motivům umělců.

Martin čekal na Mírovém náměstí pod sloupem Nejsvětější Trojice. Když se shromáždil dav a 
uhodila pátá hodina večerní, vykročil na cestu ke klášteru. Foto M. Šíl

Lidí se sešlo opravdu mnoho. Hlavně rodičů s dětmi všeho věku. Když Martin objel náměstí a 
zamířil ke klášteru, dav se natáhl do dlouhatánského hada, který v jednu chvíli dosahoval od 
klášterní brány až na konec Smetanových sadů. Foto M. Šíl

V zahradách františkánského kláštera se poté všichni sešli. Foto M. Šíl

Při čekání na konec průvodu dostali jeho účastníci preclík, aby se o něj podělili s co největším 
počtem kamarádů. Svítící lampióny vytvořily krásnou kulisu. Po fotografické chvilce, kdy děti se 
světýlky zapózovaly nejen rodičům, se už vydaly na cestu zpět. Ta je zavedla do KD Střelnice, kde 
promítali pásmo pohádek. Letošní průvod svatého Martina se vydařil. Přálo mu počasí i přízeň 
dětí a rodičů.  Foto M. Šíl

Některé svatomartinské tradice:
Svatomartinská husa 
k pojídání husy se tradují dvě apokryfální legendy ze života sv. Martina. Jedna 
praví, že svatý Martin, který měl být jmenován biskupem, se z vrozené skromnosti 
před takovou poctou ukryl do husince. husy svým kejháním Martinovu skrýš 
prozradily, což byl pádný důvod, aby skončily na pekáči. Druhá pro změnu uvádí, že 
husy svým hlučným kejháním rušily Martinovo kázání, a tak si svůj trest odpykávají 
na svatomartinské tabuli.

Svatomartinské koláče
obdobné dohady jako o vzniku martinské husy se vedly u martinských rohlíků         
(z žitné mouky vejražky nebo pšeničné), nazývané také martiny, martinské 
podkovy, roháče, rohy, zahýbáky, vandrovnice (ale také „rohlík Svato-Martinský, 
arculaturn Martinale, Martinshorn”), které se vázaly ve tvaru zahnutého válečku; 
plnily mákem, hruškovými či švestkovými povidly, ořechy, perníkem i mrkví.

Svatomartinské víno 
v zemích s vinařskými oblastmi bylo na sv. Martina zvykem ochutnávat nové víno. 
v německém pohraničí Šumavy se věřilo, že kdo se svatomartinského vína napije, 
bude silný a krásný.
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v kaDani MáMe „rouru na báSničky“

Na hradbách vyrostl Poesiomat

v pondělí 21. listopadu byl na hradbách 
u kadaňského hradu slavnostně uveden 
do provozu nový Poesiomat. Podobná 
zařízení dnes najdete například v Pra- 
ze, Jičíně, břeclavi, hradci králové, 
vrchlabí a humpolci. Jde o originální 
„mluvící rouru“, z níž znějí básně a 
prozaické texty slavných literátů, kteří 
buď z kadaně pocházeli, nebo sem 
zasadili svá literární díla. Jako první 
z kadaňského Poesiomatu zazněl 
úryvek od spisovatele, dobrodruha a 
spoluzakladatele dadaismu Waltera 
Sernera, kadaňského maturanta, 
kterého kdysi pro kadaň objevil historik 
Petr hlaváček. k poslechu zahrála i 
píseň ivana Mládka Já sem Pepa z 
kadaně         v podání herce Josefa 
Dvořáka, který letos oslavil osmdesátku. 
kadaňský projekt se začal rodit již loni 
na jaře a jeho iniciátorem byl historik 
Petr hlaváček, který spolupracuje                        

s ondřejem kobzou, divokým punkerem 
veřejného prostoru a „duchovním 
otcem“ Poesiomatu. Podle Petra 
hlaváčka by se kadaňský Poesiomat 
měl stát místem setkávání a oživování 
městské historické paměti. akce se 
zúčastnili také studenti gymnázia 
kadaň, kteří recitovali básně spolužáků. 
Slavnost byla zakončena přípitkem Petra 
hlaváčka a ondřeje kobzy se starostou 
Janem losenickým, místostarostou 
Janem vaicem a ředitelkou kzk Janou 
čechovou. Přijďte si nový Poesiomat 
vyzkoušet, znějí z něj verše či vyprávění 
třeba od benjamina constanta, victora 
hadwigera, Josefa čapka, Jaroslava 
havlíčka, naděždy Sochové, rudolfa 
čechury, ludvíka vaculíka, Margo Paran 
nebo ivana M. Jirouse. namluvili je 
herečka Pavla beretová, loutkoherec Petr 
besta a architekt David vávra.

                    Text a foto: Pavel Zárybnický

Zleva historik Petr Hlaváček, otec myšlenky poesiomatu Odnřej Kobza a starosta Jan Losenický 
naslouchají veršům z Poesiomatu. Foto Pavel Zárybnický

Studenti Gymnázia Kadaň uvedli Poesiomat 
do života tím, že ho na okamžik zastoupili. 
Zarecitovali básně svých spolužáků a dodrželi 
tak zásadu, že texty, které zazní, musejí být od 
kadaňských autorů nebo alespoň od autorů        
s naším městem nějakým způsobem spjatých.
A tak zněla poesie chvíli „naživo“ ze 
studentských úst a chvíli ji recitovala „roura“ 
hlasy herců. Foto Pavel Zárybnický

Nohejbal v Kadani

Zdobení stromků

Tradiční zdobení vánočních stromků 
proběhlo ve čtvrtek 24. listopadu na Mírovém 
náměstí. U již ozdobeného velkého stromu 
se sešly děti z mateřských škol, připraven byl 
krátký kulturní program, který letos zajišťovala 
MŠ Písnička a všichni společně se těšili na 
začátek adventu, který oznamuje příchod 
Vánoc.  

                             M. Šíl, foto Štěpánka Petrášová

v listopadu byla dokončena  celková 
modernizace sportovního areálu 
nohejbalu v kadani. Prostředky na 
realizaci  byly získány jednak z prostřed- 

ků Města kadaně, jednak za podpory 
národní sportovní agentury v rámci 
programu  16252 – regionální sportovní 
infrastruktura ve výši 2,6 mil. kč.  nyní 
je areál kompletně dokončen, v rámci 
stavby bylo zrealizováno multifunkční 
hřiště s umělým povrchem a hřiště            
s antukovým povrchem vč. zavlažování 
a osvětlení. Dále byla provedena nová 
zpevněná plocha s tribunou pro 132 
diváků. areál nohejbalu byl doplněn o 
novou vjezdovou komunikaci.

areál je přístupný  veřejnosti a školám 
v rámci tělesné výchovy. 

Milan Hlaváček, předseda 
Nohejbalového klubu Kadaň, z.s.

Stolní kalendář Doupovské dráhy na rok 2023 je již v tisku. K dostání bude v TIC Kadaň za 120 Kč.
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Vyhlašovatel: Město kadaň, Mírové náměstí 1, PSč 432 01
Druh práce: agenda územního plánování
Obsah pracovní náplně: zajišťování pořizovatelské činnosti podle § 6 odst. 1 zákona 
č.183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, v platném znění  (stavební 
zákon)
Místo výkonu práce: Městský úřad kadaň
Možnost nástupu: 1. ledna 2023 
Předpoklady:  
a) pro vznik pracovního poměru úředníka dle § 4 zákona č. 312/2002 Sb., zákon o 
úřednících územních  samosprávných celků a o změně některých zákonů, v platném 
znění 
b) státní občanství čr nebo trvalý pobyt na území čr 
c) věk nad 18 let
d) způsobilost k právním úkonům
e) bezúhonnost
f) znalost úředního jazyka 
g) kvalifikační předpoklady dle § 24 odst. 2 a 3 zákona č. 183/2006Sb., o územním plá-
nování a stavebním řádu, v platném znění (stavební zákon):
 - autorizovaný architekt, kterému byla udělena autorizace pro obor územní pláno-
vání nebo bez specifikace oboru, nebo
 - vysokoškolské vzdělání uznané pro autorizaci v oboru územní plánování a nej-
méně 18 měsíců praxe při výkonu územně plánovací činnosti ve veřejné správě (dále 
jen „odpovídající praxe“) nebo
- vysokoškolské vzdělání příbuzného oboru, uznaného pro autorizaci v oboru územní 
plánování nebo vysokoškolské vzdělání se stavebním zaměřením a nejméně 3 roky 
odpovídající praxe
- uchazeč, který nesplňuje požadavky na vzdělání výše uvedené, ale má zvláštní 
odbornou způsobilost pro územní plánování a byla mu udělena výjimka ze vzdělání 
dle § 195 stavebního zákona
- kvalifikační předpoklad splňuje také úředník, který vykonával ke dni 1.1.2007 územně 
plánovací činnost na ministerstvu, krajském úřadu nebo obecním úřadu a má 
zvláštní odbornou způsobilost pro územně plánovací činnost vydanou před 1. 1.2007

Výhodou: 
- praxe při výkonu územně plánovací činnosti ve veřejné správě pro územní pláno-
vání
- znalost zákona č. 183/2006Sb., o územním plánování a stavebním řádu, v platném 
znění, zákona č. 500/2004Sb., správní řád, v platném znění
- zvláštní odborná způsobilost v územním plánování
- znalost práce na Pc (MS office, excel, internet explorer)
- schopnost práce se stavebními výkresy, orientace v územním plánu 
- komunikační schopnosti, dobré vyjadřovací schopnosti v mluveném i písemném 
projevu
- schopnost práce v zátěžových situacích
- samostatnost, zodpovědnost, pečlivost
- pozitivní přístup k řešení problémů

Doklady k přihlášce:  
a) osvědčení o dosažení nejvyššího vzdělání (ověřená kopie)
b) výpis rejstříku trestů mladší 3 měsíců
Platová třída:  10 (21.260 – 31.240 kč) + nenárokové složky a benefity
Lhůta podání přihlášek: 14. 12. 2022 do 10.00 hodin
Místo podání přihlášek: Městský úřad kadaň, Mírové náměstí 1, podatelna
Informace: 474 319 547, lenka kášová 
Obsah přihlášky:
a) jméno, příjmení a titul uchazeče
b) datum a místo narození uchazeče
c) státní příslušnost
d) místo trvalého pobytu
e) číslo oP nebo číslo dokladu o povolení k pobytu, jde-li o cizího státního občana
f) popis dosavadní praxe
g) znalost jazyků, datum a podpis uchazeče
h) souhlas se zpracováním osobních údajů
i) telefonické spojení uchazeče

VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ 

pracovník pro regionální rozvoj, územní plánování a památkovou péči

Dvořákův KEMP

Další fáze rekonstrukce veřejného 
osvětlení - ulice Chomutovská a Brodce

Další etapou bude pokračovat 
rekonstrukce veřejného osvětlení v ka- 
dani a přilehlých obcích. „Město má 
zpracovaný plán obnovy osvětlení až 
do roku 2026,“ řekl k tomu starosta Jan 
losenický.

Další fáze obnovy se bude týkat 
chomutovské ulice a také obce brodce. 
Pouliční lampy jsou nahrazovány 
svítidly, která jsou vhodnější z eko-
nomického i urbanistického hlediska. 
lampy osazené leD svítidly mají 
mnohonásobně nižší spotřebu energie, 
což je zejména v dnešní době výhodné 
ekonomicky. 

na druhé straně jsou svítidla lepší 
i vzhledem ke snaze omezit světelný 
smog ve městech. „My máme na 
Prostředním vrchu observatoř, a tak je 
logické, že zvyšujeme snahu o to, aby 
množství světla unikajícího z města co 

nejméně rušilo při pozorování,“ vysvětlil 
starosta. ostatně omezování světelného 
smogu - tedy rušivého světla měst - je 
globálním trendem.

výměna lamp na chomutovské  ulici 
vyjde na přibližně 1,5 miliónu korun.         
v brodcích asi na 183 tisíc. Město na tuto 
akci získalo dotaci ze státního rozpočtu.

                                                                    M. Šíl

v rámci snahy o zlepšení úrovně 
vzdělávání se, na základě výzvy 
02_20_082 akční plánování v území,  
od 1.5.2022 rozběhl projekt MaP3 orP 
kadaň, reg. č. cz.02.3.68/0.0/0.0/20_08
2/0023128. obecná definice toho, co je 
MaP, říká, že tzv. MaP neboli Místní akční 
plán rozvoje vzdělávání je produktem 
spolupráce partnerů v území, stanovuje 
priority a jednotlivé kroky nutné                 
k dosažení cílů vzdělávací politiky                          
v území na základě místní potřebnosti 
a naléhavosti, lokálních přínosů a 
podloženosti reálnými daty a analýzami 
z území (evidence based).  

v praxi to znamená, že se propojí 
školy, školky a další subjekty a zařízení 
podílející se na vzdělávání dětí a na 
základě spolupráce pak analyzují jeho 
silné a slabé stránky a hledají a navrhují 
kroky, jak eliminovat slabiny a posílit to, 
co je prospěšné. v případě MaP3 orP 
kadaň se takto propojilo 25 základních, 
mateřských a základních uměleckých 
škol z celého území, neziskové 
organizace, zástupci zřizovatelů, PPP 
poradna, Městské muzeum v kadani, 
knihovny a další aktéři. cílem je 
mimo jiného vytvoření partnerství, tj. 
propojení a užší spolupráce, vzájemné 
sdílení zkušeností a  dobrých praxí a v 
neposlední řadě strategické plánování a 
hledání řešení problémů ve vzdělávání.

Již v měsících květnu a červnu se 
především vedení škol a příbuzných 
subjektů intenzivně věnovaly 
aktualizaci Strategického rámce, 

obsahujícího mimo jiné i přehled 
investičních priorit jednotlivých 
škol. Po letních prázdninách se pak 
sešel Řídící výbor, který schválil 
nejen strategický rámec, ale i další 
aktualizované dokumenty projektu. 
Poté následovalo vytváření pracovních 
skupin, v jejichž gesci je analyzování, 
popisování a rozpracovávání cílů 
a priorit pro jednotlivé oblasti či 
kompetence (Předškolní vzdělávání, 
rovné příležitosti, Matematická a 
digitální gramotnost, čtenářská 
gramotnost a kulturní povědomí, cizí 
jazyky, Polytechnické vzdělávání a 
kariéra, financování), vytváření nebo 
obnovování vazeb mezi realizačním 
týmem se zapojenými aktéry a další 
činnosti nezbytné pro úspěšné 
nastartování další fáze realizace 
projektu. 

v současné době už některé pracovní 
skupiny začaly pracovat na prvních 
úkolech a zároveň probíhá aktivita 
tzv. plánování na školách, tj. schůzky 
zaměřené na mapování situace na 
jednotlivých školách, jejich potřeb 
a plánů do budoucna. za realizační 
tým (realizátorem je MaS vladař o.p.s.) 
doufáme, že se cíle a záměry jak nás, tak 
všech zainteresovaných osob naplní a 
projekt MaP3 orP kadaň bude zpětně 
hodnocen jako projekt úspěšný. zbývá 
jen dodat, že projekt MaP3 orP kadaň 
bude realizován  do 30.11.2023

                                       Martin Zárybnický

Projekt MAP3 ORP Kadaň v první 
třetině své realizace

Sbírka Děti dětem

ve středu 7. prosince v kostele Stětí 
sv. Jana zahraje kvartet složený z uči-
telů kadaňské zuŠ. koloman zachar 
(klavír), eva Sítková (zpěv), Milka nekolná 
(housle), Pavel valvoda (klavír). „Jsme 
muzikanti, chtěli jsme hrát,“ vysvětlila 
jednoduše zpěvačka eva Sítková s tím, 
že koncertováním získávají zkušenosti, 
které pak mohou předávat svým žákům. 
Jméno keMP je složenina prvních 
písmen křestních jmen. koncert začíná  
v 18.00 hodin, na repertoáru jsou biblické 
písně a. Dvořáka.                      M. Šíl

na kadaňských školách právě probíhá 
sbírka Děti dětem. „Je to jednoduchá 
sbírka hraček pro děti, které  mají děti 
přinést pro jiné děti, které nemají to 
štěstí, že jim Ježíšek nadělí velkou 
hromadu,“ vysvětlila její koordinátorka 
lenka holasová. každé dítě má možnost 
přinést jednu hračku, která je v pořádku, 
ale už si s ní tak často nehraje. kadaňská 
charita pak vybrané hračky roztřídí 
a rozdělí dětem z rodin, které jsou ve 
složité finanční situaci. o výsledcích 
sbírky budeme informovat.   M. Šíl
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Studenti studentům. to je podstata 
výstavy tvoŘíŠ? PŘineS!, jejíž už 
druhý ročník jsme zahájili v pondělí 
14. listopadu slavnostní vernisáží, na 
které své práce představilo celkem 
13 mladých umělců a umělkyň. eliška 
hladová, naše septimánka, která za 
celou akcí stojí, říká: „uvědomila jsem 
si, že je u nás ve škole spousta lidí, 
kteří tvoří umění třeba jen doma do 
šuplíku a že je to škoda. a tak jsem 
přišla s nápadem, aby ti, kteří se nebojí, 
svá díla přinesli a my jsme jim dali 
adekvátní výstavní prostor.“ eliška 
se pod patronátem nikoly Dunkové 
a terezy gvoždiákové ujala celé 
organizace od výroby plakátu až po 
samotnou instalaci, takže si už po druhé 
vyzkoušela, co vše organizace takové 
výstavy obnáší. 

letošní ročník tvoŘíŠ? PŘineS! 
představuje nejen poezii, kresby a 

malby, nově jsme vystavili i digitální 
umění a několik skulptur. Děkujeme 
všem vystavujícím za odvahu a chuť 
prezentovat svou práci, moc dobře 
víme, že „jít s kůží na trh“ není vždy 
snadné. ale právě díky tomu se naše 
chodby znovu proměnily v galerijní 
prostor. a potvrdilo se tak i to, že 
múzy vás nemusí přepadat vždy jen 
v hodinách výtvarné výchovy. umění 
zdar!                GymKa, foto T. Oršulák 

Tvořili a přinesli

zaplněný sál kulturního centra                                      
v klášterci nad ohří aplaudoval 
vestoje sedmnáctiletému lukášovi. 
Právě pro něj vybírali peníze účastníci 
letošního ročníku turisticko-sportovní 
akce ohřecká osmička. na slavnostní 
galavečer si přišli pro ceny, ale 
též předat rodině lukáška šek na 
rekonvalescenční pobyt.

už podruhé věnovali účastníci 
ohřecké osmičky startovné na 
dobročinné účely. tentokrát se složili 
na rehabilitační pobyt lukáše, který 
prodělal mozkovou obrnu. „Protože se 
ale vybralo víc, než bylo třeba na pobyt, 
koupili jsme za zbylé peníze lukášovi 
tablet do školy, který si moc přál,“ 
prozradil ředitel Destinační agentury 
Dolní Poohří lukáš Pichlík. 

Slavnostní večer v kulturním centru 
v klášterci nad ohří ukončil letošní 
turistickou sezonu v Dolním Poohří. 
Pro ceny si přišli nejrychlejší běžci a 
také chodci, kteří absolvovali všechny 
etapy ohřecké osmičky. agentura si 
pro ně připravila originální medaile i 
drobné dárky. celkově na letošní ročník 
osmičky dorazilo 447 účastníků. „Díky 

této sezonní akci jsme již mohli krásy - a 
některé i skryté - našeho regionu ukázat 
postupně několika stovkám nadšenců 
turismu. Pro řadu z nich to byla místa 
úplně nová a dosud nepoznaná. a 
přesně o to se snažíme,“ vysvětlil ředitel.

agentura ocenila také tři vítěze 
fotografické soutěže Poohří vaším 
objektivem. hlavní cenu si za svůj 
snímek kláštereckého zámku odnesla 
Jana kučerová. 

„když jsme před 11 lety zakládali tuto 
agenturu, říkali jsme si – pojďme ta 
města podél ohře spojit. Já věřím, že se 
nám to podařilo. chci vám poděkovat, 
že s námi jezdíte a poznáváte 
region Dolního Poohří,“ uvítal hosty 
místopředseda správní rady agentury 
Michal voltr.

o zábavu hostů večera se postaral 
taneční orchestr klub 49, svými 
vystoupeními galavečer zpestřili 
akrobati kolbDance rock´n´roll nebo 
flying boys, Drumband františka 
zemana, taneční vystoupení skupiny 
alice batujevy a na závěr zábavu 
rozproudila rocková kapela bohemicca 
rock.                             Kateřina Táborská

Galavečer Dolního Poohří
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Ze zápisníku 
městské policie
Pomůžete městské policii?

v poslední době přibylo případů, kdy 
lidé bez domova, ale i další „hledači“ 
prohrabávají kontejnery na odpad a 
hledají pro sebe použitelné věci. Přitom 
udělají kolem kontejneru nepořádek. 
Městská policie se na podobné případy 
zaměřila, využívá se nejen hlídková čin-
nost a dohlížecí kamerový systém, ale 
nasazeny byly také fotopasti. několik 
případů se tak podařilo zachytit. Jak 
však připomněl ředitel městské policie 
Jindřich Drozd, městská policie nemůže 
být všude. Proto tímto prosí o pomoc 
občany. když uvidí někoho vyhrabovat 
z kontejneru věci, aby hned zavolali na 
městskou policii. rychlý zákrok také 
zajistí, že u kontejneru bude uklizeno. 
foto: (mp)

Jaké jsou dni od sv. lucie (13. 12.) do 
božího narození, takové jsou též měsíce 
příštího roku (12 dní - 12 měsíců).

„Že nedostanete v životě vždy, co 
chcete, je někdy obrovské štěstí.                               
                                                     DalaJlaMa

Pranostika:

Citát pro toto číslo:

Turistické informační centrum

Zimní otevírací doba (1. 10. - 31. 3.) 

 PO 8.00 - 16.00
 ÚT 8.00 - 16.00
 ST 8.00 - 16.00
 ČT 8.00 - 16.00
 PÁ 8.00 - 16.00
 SO zavřeno
 NE zavřeno

CzechPoint PO-PÁ 8.00-15.00
Adresa: 
Jana Švermy 7, 432 01 kadaň, 
telefon: +420 474 319 550
mobil: +420 725 763 497
e-mail: infocentrum@kultura-kadan.cz

Kontakt na MP
Telefony:
operační služba, 24 hodin denně
mobil: 606 310 014,  474 332 298

www.m
pkad

an
.eu

SBĚRNÝ DVŮR 
otevírací doba

Po 8.00-12.00    12.30-17.00
Út 8.00-12.00    12.30-16.00
St 8.00-12.00    12.30-16.00
čt 8.00-12.00    12.30-17.00
Pá 8.00-12.00    12.30-16.00
So 8.00-16.00
neděle a státní svátky zavřeno

Křížovku pro vás sestavil Václav Jirkovský.

Potravinová Sbírka v kaDani

Vybrali 1 256 kilogramů potravin

Jeden z nočních vybíračů popelnic. Foto MP

o podzimní potravinové sbírce bylo 
hodně slyšet. i v kadani se samozřejmě 
potraviny sbíraly. v supermarketech 
kaufland a Penny stály „hlídky“ 
kadaňské charity a přijímaly od dárců 
nejen trvanlivé potraviny, ale i základní 
hygienické prostředky. „zapojilo se 
nás 17 dobrovolníků. S dárci jsme měli 
možnost promluvit o naší charitě, ale 
také nasměrovat jejich myšlenky k po- 
zitivnímu a efektivnějšímu smýšlení 
o lidech, kteří naši pomoc opravdu 
potřebují,“ řekla koordinátorka kadaňské 
sbírky Denisa Svobodová.

Darované potraviny a drogerie 
poputuje na pomoc lidem, kteří se 
dlouhodobě nachází v tíživé situaci 
nebo přechodně až na hranici chudoby. 
tímto nedostatkem jsou ohroženy 
především matky samoživitelky                  
s dětmi, senioři - osamělí či nemocní. 
a nenechme se mýlit. lidí, kteří 
takovou pomoc potřebují, není málo. 
v posledních měsících stále přibývají. 
a nebavíme se o běžencích, ale o 
takříkajíc „našich“ lidech, kteří jsou ve 
velmi nepříznivé životní situaci. 

a i přesto že se o dnešní době říká, že 
je nelehká, a o lidech, že jsou lhostejní, 
sbírka skončila skvělým výsledkem. 
trvanlivých potravin se vybralo 1 256 
kilogramů. Drogistického zboží pak 67 
kilo. to jsou báječná čísla, která ukazují, 

že s lidskou lhostejností to není tak 
vážné, jak by se mohlo na první pohled 
zdát. a princip sbírky je prostý. Pokud 
nechcete nic věnovat, nic se neděje, 
je to vaše rozhodnutí. berou to tak i 
dobrovolníci. „těšila mne spolupráce a 
nasazení nás všech. byla velká radost 
setkat se osobně s dárci. z jejich příběhů 
se nám často podlamovala kolena, ale 
den byl dlouhý, museli jsme vydržet. 
usmívali jsme se na sebe, rozmlouvali o 
naší činnosti a děkovali, stále - s pokorou 
a vděčností,“ zhodnotila sbírku Denisa 
Svobodová. Její slova doplnil ředitel 
kadaňské charity Jan Paleček: „Je třeba 
poděkovat všem, kdo sbírku zajistili, 
všem, kteří darovali, i všem, kteří nám 
pomáhají vyvracet předsudečné závěry 
některých lidí.“ M. Šíl, foto Charita Kadaň

Svoz bioodpadu
v prosinci 2022 proběhne svoz v 48., 50. 
a 52. týdnu.
v lednu a v únoru 2023 proběhne svoz  
ve 2., 4., 6. a 8. týdnu.
Při nepříznivých klimatických pod-
mínkách (mráz) budou i tyto svozy 
zrušeny z důvodu možného poškození 
nádob.
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Dne 10. listopadu 
uplynul 12. smutný 
rok, co nás navždy 
opustil celou rodinou 
milovaný pan Jan 
Sládek z kadaně, 
na kterého nikdy 
nezapomene celá 
jeho rodina.

Těžko se s Tebou 
loučilo, těžké je bez 

Tebe žít, láska však smrtí nekončí, v srdci 
Tě stále budeme mít.

Manželka anna, dcera anna s rodinou, 
dcera iveta s rodinou a syn roman            
s přítelkyní.

Dne 3. prosince 
tomu bude 15 let, 
co nás opustil 
náš milovaný 
tatínek, dědeček a 
pradědeček, pan 
Vladimír Loukota          
z kadaně. 

S láskou stále 
vzpomínají manželka 
Simona, dcery a syn  

                                     s rodinami.

Rodinná  
a společenská 
kronika

Kino Hvězda
ul. kpt. Jaroše 1466, kadaň
tel.: +420 474 334 481

Pátek 2. 12. / 17.00 hoDin
3D DIVNOSVĚT
celovečení film představuje legendární 
rodinu průzkumníků cladeů, kteří se 
pokoušejí proplout neprobádaným a 
nebezpečným světem v doprovodu 
neobvyklé posádky. Podle režiséra Dona 
halla je Divnosvět originální animovaná 
dobrodružná komedie o třech gene-
racích rodiny cladeů, o překonávání 
vzájemných rozdílností a prozkoumá-
vání zvláštního, podivuhodného a často 
nepřátelského světa. režie: Don hall. 
rodinný, animovaný / uSa / 2022 / 103 
min. / 150 kč

Pátek 2. 12. / 20.00 hoDin
VÁNOČNÍ PŘÍBĚH
komedie s hvězdným obsazením, která 
se odehrává během Štědrého dne. film 
režisérky ireny Pavláskové představí ce-
lou plejádu českých herců od oldřicha 
kaisera a Jiřího lábuse, karla rodena, 
hynka čermáka nebo Jiřiny bohdalové, 
až po václava neužila, Jaroslava Plesla, 
vladimíra Polívku, Jana nedbala, annu 
fialovou, Sáru Sandevu či francouzskou 
hereckou legendu Pierra richarda. režie: 
irena Pavlásková, hrají: karel roden, Ji-
řina bohdalová, Jiří lábus, oldřich kaiser, 
Jana Plodková, hynek čermák, Jaroslav 
Plesl, anna fialová, vladimír Polívka. ko-
medie / čr / 2021 / 118 min. / 140 kč
 
Sobota 3. 12. / 14.00 hoDin
PRINC MAMÁNEK
Pohádka Jana budaře o princi, který mu-
sel dospět v krále. tak dlouho si rozmaz-
lený princ žil jako mamánek na zámku, 
až ho jeho otec moudrý král vyslal do 
světa na zkušenou. velkou pozornost 
vzbudilo obsazení přespříliš pečující 
maminky prince ludvíka. Po téměř třiceti 
letech se v roli královny vrátí na plátna 
představitelka legendární arabely Jana 
nagyová. režie: Jan budař, hrají: Jan bu-
dař, ondřej vetchý, Jana nagyová, vero-
nika kubařová, boleslav Polívka. Pohádka 
/ čr / 2022 / 100 min. / 140 kč

Sobota 3. 12. / 17.00 hoDin
NEJVĚTŠÍ DAR
v dávných dobách ovládali naši zemi 
pohanští bohové a bohyně. nejen na va-
lašsku dobře známý bůh radegast, ale 
plno jiných – dobrých... i zlých, laskavých 
i hašteřivých, veselých i vážných. to jsou 
hrdinové pohádky největší dar. a kromě 
nich také svérázní obyvatelé malé va-
lašské vísky. režie: Marta Santovjáková 
gerlíková, Daria hrubá, hrají: boleslav Po-
lívka, Sabina rojková, chantal Poullain, 
anna Polívková, Petr čtvrtníček. Dětský/ 
čr / 2022 / 100 min. / 140 kč

Sobota 19. 11. / 20.00 hoDin
GRAND PRIX
filmová komedie režiséra Jana Prušinov-
ského (Most!, okresní přebor) vypráví 
o dvou bratrancích milujících auta a 
jednom kriminálníkovi, který je zase rád 
krade.režie: Jan Prušinovský, hrají: kryš-
tof hádek, robin ferro, Štěpán kozub, 
anna kameníková. komedie / čr / 2022 / 
105 min. / 140 kč

neDěle 20. 11. / 14.00 hoDin
PRINCEZNA ZAKLETÁ V ČASE 2
Mladá alchymistka amélie (eliška křen-
ková) získává zakázanou kouzelnou moc: 
dokáže částečně ovlivňovat tok času. 
zneužívání nových schopností ji však 
rozštěpí v čase a amélie ze současnosti 
se tak setkává s amélií z minulosti, která 
ji od té chvíle provází na každém kroku.
režie:  Petr kubík, hrají: eliška křenková, 
natalia germani, Marek lambora, voj-
těch kotek. fantasy, pohádka / čr / 2022 / 
138 min. / 140 kč

Postřeh
všichni jsme si všimli nutné rekon-

strukce vodovodních řadů v ulicích vrch-
lického, čechova a čSla. nejen firmě 
laMa, která opravu provádí, ale hlavně 
lidem tam pracujícím se sluší veřejně 
poděkovat. 

Jako obyčejný občan si všímám, co 
se  v okolí děje. tyto práce jsou velmi 
náročné a je již třeba ocenit, že jsou pro-
váděny s ohledem na dopravní obsluž-
nost i bezpečnost chodců. nikde není 
zbytečný nepořádek a překážky. takže 
si myslím, že je třeba firmě, alehlavně 
lidem poděkovat za tak náročnou práci 
pro nás a možná i již popřát k vánočním 
svátkům,aby se jim vždy tak dobře dařilo 
jako zde. 

              Stanislav Kotous, občan města

Poděkování

Blahopřání

kulturní zařízení kadaň chtějí vyjádřit 
poděkování sponzorům kulturní akce 
advent. 

Partnery, kterým je záhodno 
poděkovat, jsou: SvS, Severočeská 
vodárenská společnost a.s. 
a skupina čez.     DěkuJeMe!

Inzerce
Prodám jádra vlašských ořechů. 1 kg za 
180 kč. telefon: 725 068 023

Dne 10. prosince oslaví své životní 
jubileum „65“ věra holá. 

vše nejlepší do dalších let přeje Michal 
barta s manželkou.

Dejte mi koledu, nebo vám něco 
provedu - to je heslo velmi známého 
svátku, který připadá na 31. října. Svátku, 
kdy lidé věřili v návrat duchů ze záhrobí. 
noci plné tajemných rituálů, podivných 
přízraků a neplechy. Máme na mysli 
halloween.

věřte nebo ne, ale přesně na tento 
svátek se ve školní družině kadaňské 
jedničky konalo setkání, při kterém se 
prolíná svět mrtvých a živých. všechny 
tři naše třídy se proměnily v děsivá 

doupata, zaneřáděná pavučinami a 
hejny netopýrů. všude se vyrojilo plno 
bubáků, kostlivců, čarodějnic a dalších 
strašidel. tančili, dováděli, pili a jedli.

a protože jsou naše strašidla gurmáni, 
objevily se na stolech šťavnaté žížaly, 
krvavé muffiny, křupavé dětské prstíčky 
a mnoho dalších dobrot. 

nebyla to mrtvá party, jak by si někdo 
mohl myslet. byla plná kouzel a zábavy a 
my už se těšíme na další.  

                                       děti ze školní družiny

Halloweenská party ve školní družině 
Kadaňské jedničky

Vzpomínky

Příspěvky do rodinné kroniky přijímá 
Turistické informační centrum Kadaň 
(J. Švermy čp. 7) nebo je zašlete na 
e-mail: noviny@mesto-kadan.cz.  
Zveřejnění je zdarma.

aktivní podzim je název aktuální 
nabídky aktivit spolku raDka nejen pro 
seniory.

Proběhla přednáška na zvládnutí 
a využití sociálních sítí, kdy mnohé 
účastníky překvapilo, jak jednoduché 
to “brouzdání po internetu” je a přitom 
může být velmi potřebné a nápomocné. 
Dále probíhají ukázkové lekce jógy 
nebo aquastrečinku uzpůsobené 
starší generaci. celou veřejnost zveme 
především na druhý workshop tréninku 
paměti a již pravidelnou Pletárnu. 

v prvním případě jde o hlubší vhled 
do mechanismu fungování naší mysli 
a ukázky pestrých cvičení pro zvýšení 
kapacity paměti.

v druhém pak o volnočasové posezení 
s jehlicemi či háčky v rukou, ukázky 
různých technik, materiálů, výrobků a 
sdílení nápadů. Drobné občerstvení je 
vždy součástí. 

vánoce napříč generacemi je pak 
beseda, která proběhne v prostorách 
mezigeneračního centra, a zváni jsou 
rodiče s dětmi i s prarodiči. budeme si 
povídat o tom, jak si vánoce pamatují 

naše babičky a dědečkové a jak je 
prožívají nyní s vnoučaty. oprášíme pár 
tradičních zvyků a ochutnáme cukroví,   
s kterým si uděláme malou burzu recep-
tů. Přijďte si k nám pro Ježíška.    RADKA

Aktivní podzim RADKA, z.s.
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Kvalifikace ME 
v Kadani? 

Slavie kaDaň

Perný víkend kadaňských plavců

Na silného soupeře našli recept

Soupeře nakonec zlomili
SK Kadaň-HC Ostrov nad Ohří 5:0 (0:0, 1:0, 
4:0). Regionální liga dorostu pokračovala pro 
domácí hokejisty ve čtvrtek 17. listopadu, kdy 
na svém ledě přivítali hosty z Ostrova. První 
dvě třetiny byl zápas vyrovnaný v té poslední už 
měli jasně navrch domácí borci. 
Foto Václav Vlasák

v listopadu se v kadaňské sportovní 
hale uskutečnilo soustředění futsalové 
reprezentace do 19 let.

Šlo o přípravu na kvalifikaci Me, která 
se bude konat od 21. do 25. března 2023.

na českou reprezentaci čekají 
atraktivní soupeři. itálie , anglie a 
turecko.

v jednání je i to, že se kvalifikace 
uskuteční v kadani.

Partnery soustředění reprezentace 
jsou - naDace čez ,PreSne s.r.o. , JeStal 
s.r.o. ,koberce breno spol.s.r.o.  M. Šíl

v pátek 4. listopadu se plavci Slavie 
kadaň  zúčastnili plaveckých okresních  
přeborů v  chomutově společně s plavci 
mateřského oddílu Slavie chomutov. 

za kadaň plavalo 18 začínajících 
plavců v různých věkových kategoriích.  
od šestiletých po desetileté. Pro 
všechny se jednalo o první „ostrý“ 
start, obrátku a dohmat na 50 m znak, 
někteří si zaplavali poprvé závodně i                      
50 m volný způsob.  všichni si vylepšili 
své přihlášené tréninkové časy. 

čtyřem  plavcům se  podařilo  
vystoupat na  stupně vítězů: kamila 
zvaričová  (1. místo 50 m kraul, 2. místo 50 
m znak), nina budjačová (2. místo 50 m 
znak), tereza krejčí (3. místo 50 m znak)  
a tobiáš chytka (2. místo 50 m znak).

každý z účastníků si užíval  podpory     
z řad diváků.  Své hlasivky  nešetřili 
rodiče, prarodiče, sourozenci i kamarádi.

odměnou pro plavce byl nejen lehce 
stresující a zároveň nádherný  zážitek 
z prvních závodů, ale i  účastnické 
medaile a malá mlsota. „Jsme rádi, že 
se  našim začátečníkům podařil  první 

krůček  v plavecké kariéře   a věříme, že  
v načatém úsilí vytrvají,“ řekl spokojený 
trenér Jan valenta.            Slavia Kadaň

Dne 5.11.2022 se plavci Slávie kadaň 
zúčastnili 17. ročníku velké ceny Mostu.

z přihlášených 10 závodníků  bylo 
přijato  jen 6 dětí, což pro nepřijaté bylo 
velkým zklamáním. Jsme teprve na 
začátku sportovního plavání v kadani a 
o přijetí na závody rozhodují dosažené 
časy.   

Šestice přijatých reprezentantů 
Slavie kadaň se s velkou konkurencí 
poprala statečně. nejúspěšnější byla 
lada kobzová, která  ve své kategorii 
obsadila na kraulových tratích 5. místo 
na 50m  a 6. místo na  100m. o rok mladší 
alice kostolná si  i mezi staršími děvčaty  
dokázala vyplavat 10. místo na 50m 
volný způsob. Dvojice nováčků veronika 
vunnam a eliška Žemličková  si dokázala 
výrazně vylepšit své tréninkové časy        
v disciplínách 50m volný způsob a 50m 
znak.

v prsařských disciplínách se neztratil 
vojtěch alferi, náš nejzkušenější „prsař“, 
který obsadil ve své věkové kategorii 9. 
místo. 

velkým úspěchem pro nás byl závod 
děvčat na  50m prsa , kde si vyplavala  
lada kobzová 6. místo a její tréninková 
kolegyně rozálie kosturová 7. místo. 
„Prsa jsou technicky složitý plavecký 
způsob a správně plavat se jej děvčata 
naučila až v posledním týdnu před 
závody, takže jejich výsledky hodnotím 
jako výborné. na  závodě  nás neminuly 
ani nezdary,  první diskvalifikace a 
problémy s plaveckým vybavením, ale  
zvládli jsme to. na těchto závodech 
se sešla nesmírně silná konkurence a 
vidíme, jaké množství práce nás ještě 
čeká.“ hodnotí účinkování oddílu trenér 
Jiří alferi. Jan Valenta, foto Slavia Kadaň

Sk kadaň-hc tachov 13:3 (6:0, 5:1, 2:2). 
v sobotu 19. listopadu hostili starší 
žáci Sk kadaň celek z tachova. utkání 
slibovalo zajímavou podívanou, protože 
tachov dokázal porazit i vedoucí tým 
tabulky, kterým byl do té doby klášterec 
nad ohří. zmíněné týmy také bojují o 
postup z regionální ligy do další fáze 
soutěže starších žáků, ve které by změřily 
síly se silnými celky Ústeckého kraje.
naši mladí hokejisté ale hosty zaskočili 
a jejich trenér jim musel již před pauzou 
domlouvat. i tak do pauzy kadaň 
vedla o šest branek. v dobrém výkonu 
pokračovali domácí i nadále, až poslední 
část utkání znamenal zklidnění a hostům 
se povedlo alespoň korigovat vysokou 
porážku. naši hráči i trenér byli po utkání 
pochopitelně spokojeni. 
                                   Text a foto Václav Vlasák

Mladší žáci ( 6. a 7. třída ) ze zŠ rudolfa 
koblice skvěle odehráli florbalový 
turnaj základních škol a po parádním 
výkonu všech hráčů zaslouženě obsadili 
první místo a postup do okresního 
kola. chlapci bojovali v tomto složení: 
Max kalčík, oliver kalčík, vojta lauda, 
adam lukša, kryštof Matyáš, tomáš 
Winkelhofer, tomáš Žák, Jan fišer, adrian 
Žák a vítek lončík. k prvenství jsme jako 
bonus ještě obdrželi individuální ceny: 
adam lukša byl vyhlášen nejlepším 
hráčem celého turnaje a vítek lončík 
se stal nejlepším gólmanem. kluci tak 
skvěle navázali na naše „zlatá děvčata“ 
ve stejné kategorii. chlapcům patří velká 

Zlatí hoši ZŠ Rudolfa Koblice

gratulace a držíme palce do dalších 
utkání.                     Lenka Perestjuková

Běh 17. listopadu počtrnácté

Sychravý sváteční den byl již tradičně 
běžeckým svátkem. Jak řekl pořadatel 
běhu 17. listopadu Jiří vlasák: „v kadani 
slavíme sportem, a proto jsme letos 
tradičně v roosveltových sadech 
pořádali již  14. ročník bežeckého závodu 
připraveného Sportovním klubem 
Městské policie kadaň. 

chladné a deštivé počasí závodníkům 
ani organizátorům nepřálo, a přesto 
se na startu v několika kategoriích od 
nejmenších až po nejstarší vystřídalo 

celkem 226 závodníků. Dvě kola po 
obvodu parku, tedy 4,9 km odběhlo 
87 dospělých, z nichž nejrychlejším 
mužem byl oto ottenSchlÄger, 
2bWinner teaM, čas 16:14.0, a nejrychlejší 
ženou lenka kŮSová, triatlet karlovy 
vary, 19:16.9. „chci poděkovat všem 
zúčastněným, opravdu to dnes nebylo 
jednoduché běhání,“ poděkoval Jiří 
vlasák.

kompletní výsledky naleznete na 
www.sokotime.cz.                  M. Šíl

Start jedné z chlapeckých kategorií. Ačkoliv počasí nebylo právě nejpřívětivější, účast běžců byla 
hojná a všichni závodili s nasazením. Foto M. Šíl


